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 § 18 

Markvärme. Åtgärdspaket med anledning av revisionsrapport 
Dnr T2006-510-02430 
Bordlagt 17 oktober 2006 nr 9  
Protokollsutdrag 
 
Trafikkontoret hade den 2 oktober 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1. Trafiknämnden godkänner förslag till åtgärder samt standardavtal i enlighet med
 utlåtandet. 
2. Nämnden uppdrar åt kontoret att omarbeta de två resterande avtalstyperna samt att 
 lösa dessa förhållanden i förhandling med respektive motpart. 
3. Nämnden ges i uppdrag att teckna markvärmeavtal med stadens 
 fastighetsförvaltande förvaltningar och bolag för de fastigheter som dessa innehar.
4. Nämnden föreslår kommunfullmäktige att godkänna av kontoret föreslagen avgift 
 per m2 för markvärme samt ge nämnden delegation att vid behov justera avgiften 
 till stadens självkostnad. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) yrkade bifall till förslag som 
redovisas i bilaga H. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt kontorets 
förslag d v s 
 
1. Trafiknämnden godkänner förslag till åtgärder samt standardavtal i enlighet med
 utlåtandet. 
2. Nämnden uppdrar åt kontoret att omarbeta de två resterande avtalstyperna samt att 
 lösa dessa förhållanden i förhandling med respektive motpart. 
3. Nämnden ges i uppdrag att teckna markvärmeavtal med stadens 
 fastighetsförvaltande förvaltningar och bolag för de fastigheter som dessa innehar.
4. Nämnden föreslår kommunfullmäktige att godkänna av kontoret föreslagen avgift 
 per m2 för markvärme samt ge nämnden delegation att vid behov justera avgiften 
 till stadens självkostnad. 
 
Reservation 
 
Tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) enligt det av honom framställda 
yrkandet. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 



  

 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 18, bilaga H 
 

Trafiknämnden 2006-11-14 
 
      Tillhör ärende nr 18 
 

Markvärme. Åtgärdspaket med 
anledning av revisionsrapport. 

 
 

Hampus Rubaszkin (mp) 
       
 
 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att markvärme som drivs med direktverkande el ska snarast avvecklas.  
 
att i övrigt godkänna kontorets tjänsteutlåtande och förslag till beslut. 
 
att anföra följande: 
 
Markvärme är i de flesta fall till fördel för såväl miljö, tillgänglighet, säkerhet och 
framkomlighet. Genom att insatserna för snöröjning minskar när markvärme används 
minskar även utsläppen av växthusgaser. I de fall då markvärmen drivs med 
direktverkande el är dock miljökonsekvenserna negativa, och dessa system bör snarast 
byggas om så att de drivs via fjärrvärmesystemet istället. 
 


